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瓷砖技术说明
Ceramic Tile Technical Specifications

1. 符合国家现行最新标准和行业标准，以及相关规范要求。具有各项检验证书，各项检验合格证。
1. Comply with the latest national and industry standards, as well as relevant regulatory requirements. Having various inspection certificates and certificates of conformity.

2. 瓷砖外观无裂纹、无划痕、无明显色差、无污染、缺棱缺角等缺陷。
2. The appearance of ceramic tiles is free of cracks, scratches, obvious color differences, pollution, and defects such as missing edges and corners.

3. 该产品具有耐磨、耐冲击、耐烟灼、耐潮湿、抗腐蚀、耐油渍（茶渍等）渗透。
3. This product has wear resistance, impact resistance, smoke and burn resistance, moisture resistance, corrosion resistance, and oil stain (tea stain, etc.) penetration resistance.

[bookmark: _GoBack]5.清单数据来源于施工图，未含耗损。
5.The inventory data is sourced from the construction drawings and does not include wear and tear.

6.以甲方最终选型封样为准，待甲方确认后才能加工制作。
6.The final selection and sealing sample by Party A shall prevail, and processing and production can only be carried out after confirmation by Party A.

7.制造前，需提供样板（300mm*300mm）供世纪游轮审核确认及封样。
7.Before manufacturing, a sample (300mm * 300mm) must be provided for Century Cruise to review, confirm, and seal.
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